
Protokoll fört vid Yttersjö fritidsförenings styrelsemöte 30/8 2022 
 
Närvarande: Maria Holmlund, Frank Drewes, Agneta Ivarsson, Christina Sandström, 
Kenneth Sandberg, Fredrik Eriksson och Anna Hilmersson. 
 

1. Mötet öppnas. 
 

2. Sommarkiosken. I det stora hela har det gått bra. Inför nästa sommar: 
- ska veckoansvarig ha bättre koll på lagerhållning/lagersaldo, när vi fyller på 

varor ska det läggas in i systemet, det är inte kassörens uppgift, enklast för 
alla om det görs direkt. 

- ska veckoansvarig ha bättre koll på kassaapparaten om den skulle krångla, 
inte hållbart att kontakta Kenneth i tid och otid, bra om vi alla är lite mer 
förberedda genom att kunna lite allmänt om felsökning 
 

3. Investeringar? 
- Prio 1, taket på inglasningen. 
- kostnad? arbete? söka stöd-bidrag? 
- Fredrik kollar med plåtslagare och snickare vad det kan tänkas kosta. 
- bryggan.. nytt flytblock? 
- en droppande kran i köket, behövs sättas dit en ny. 

 
4. Vi behåller hemsidan vi har tills vidare. 

 
5. Höstaktivitet/halloween. Vi ska ordna en spökstig för barn lördag den 29 

oktober. Fredrik lägger ut en förfrågan på Facebook om det finns intresse att 
vara med och planera. Maria är med i planeringsgruppen. 
 

6. Loppis på Holken söndag 25/9, 11-15. 
 

7. Det är ont om båtplatser runt sjön. Skulle det vara något för YFF? Vi måste 
kolla upp om det överhuvudtaget är möjligt och tillåtet. Arbetet med det 
fortsätter. 

 
 
 
 
Ordförande                                                              Sekreterare 
Fredrik Eriksson                                                      Anna Hilmersson  


